
   
 
Schriftelijke vragen ex artikel 42 RvO 

Uitstel raadsvoorstel 'Vaststellen Strategisch assetmanagement plan (SAMP) en Financieel 

scenario' 

  
Op 13 maart heeft de raad via een excursie en een presentatie “Waardegestuurd beheren” informatie 

ontvangen over de scenario’s voor de herijking van de openbare ruimte. Hierbij zijn ook de financiële 

consequenties van de scenario’s gedeeld. Deze avond was een voorbereiding op de politieke 

bespreking op 10 april over een raadsvoorstel dat de raad begin april zou ontvangen, waarna 

besluitvorming in april kon plaatsvinden: het sluitstuk van een tweejarig stappenplan om te komen 

tot de door de raad gewenste herijking van het beheer van de openbare ruimte.   

Op 2 april ontvingen wij een mailbericht van de raadsgriffie dat het college op 1 april heeft besloten 

het raadsvoorstel op een later moment aan de raad voor te leggen. Hierdoor is er niet tijdig een 

raadsvoorstel beschikbaar en heeft de agendacommissie besloten het onderwerp van de agenda van 

10 april te verwijderen.  

  

D66 Woerden en de Woerdense VVD hebben hierbij volgende vragen aan het college:  

1. Wat is de reden dat het aangekondigde raadsvoorstel “scenario’s herijking Openbare 

Ruimte” niet deze week naar de raad gestuurd is, zoals eerder is toegezegd? Welke 

afwegingen tussen belangen heeft het college gemaakt?  

2. Waarom heeft het college de raad niet uit eigen beweging geïnformeerd over de 

motivering voor het uitstel? 

3. Wanneer komt het raadsvoorstel nu naar de raad? Wanneer kan het gesprek met de 

raad over de scenario’s Herijking Openbare Ruimte plaatsvinden? 

4. Besluitvorming over de herijking IBOR is belangrijke input voor de Kadernota 2026, 

die uiterlijk op 13 juni as. naar de raad komt. Wat zijn de consequenties van het 

uitstel van de behandeling van het herijkingsraadsvoorstel voor de totstandkoming 

van en de besluitvorming over de Kadernota (zowel wat betreft exploitatie als 

cyclische investeringen)?  

5. Hoe waarborgt het college dat bij de Kadernota door de raad integrale keuzes 

kunnen worden gemaakt, waarbij goed inzichtelijk is wat de (financiële) effecten zijn 

van de mogelijke scenario’s bij de herijking IBOR? Kan het college toezeggen dat 

besluitvorming over de herijking IBOR voorafgaand aan of uiterlijk gelijktijdig met de 

Kadernota plaatsvindt? 

 

Wij verzoeken het college gelet op het belang van het snel verkrijgen van duidelijkheid de vragen met 
urgentie te beantwoorden, en dus nadrukkelijk eerder dan de termijn van 30 dagen. 
  

Birgitte van Hoesel, D66 Woerden 

Florian van Hout & Florian Bos, De Woerdense VVD  


